

Title (en)

DISH FOR SALES PACKAGING OF FOODSTUFFS.

Title (de)

SCHALE FÜR VERKAUFPACKUNGEN VON NAHRUNGSMITTELN.

Title (fr)

BARQUETTE POUR EMBALLAGES DESTINES A LA VENTE DE PRODUITS ALIMENTAIRES.

Publication

**EP 0481996 A1 19920429 (DE)**

Application

**EP 90903774 A 19900226**

Priority

DE 3922644 A 19890710

Abstract (en)

[origin: WO9100835A1] Described is a dish for use in the sales packaging of food such as uncooked meat or fruit. The dish has a bottom with a side-wall extending round the edge plus, on the bottom, an absorbent layer of hygienic cellulose tissue. The dish is made up of three layers (20, 24, 26), an underneath layer (20), made of fibrous material, in particular wood pulp, paper material or half stuff and preferably cardboard, which forms the outside surface and defines the shape of the dish, a minimum-thickness intermediate layer (24) made of greaseproof water-repellent material, e.g. a film of polyethylene or varnish, and an absorbent uppermost layer (26) made of cellulose tissue which forms the inside surface of the dish.

Abstract (fr)

La barquette pour emballages destinés à la vente de produits alimentaires, p.ex. de viande fraîche ou de fruits, présente un fond et un rebord l'entourant, ainsi que, sur le fond, une couche absorbante en tissu de cellulose répondant aux exigences de l'hygiène alimentaire. La barquette est composée de trois couches (20, 24, 26), à savoir d'une couche inférieure donnant la forme (20) et constituant la surface externe en matériau fibreux, en particulier en pâte mécanique, pâte chimique ou mi-chimique et de préférence en carton, d'une couche intermédiaire (24) aussi mince que possible en un matériau hydrophobe et résistant à la graisse, p.ex. un film de polyéthylène ou de vernis, et d'une couche supérieure absorbante (26) en tissu de cellulose formant la surface interne.

IPC 1-7

**B65D 81/26**

IPC 8 full level

**B65D 81/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 81/264** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9100835A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9100835 A1 19910124**; AT E87580 T1 19930415; CA 2064038 A1 19910111; DE 3922644 A1 19910117; DE 59001138 D1 19930506;  
DK 0481996 T3 19930830; EP 0481996 A1 19920429; EP 0481996 B1 19930331; ES 2041175 T3 19931101; JP H05500198 A 19930121

DOCDB simple family (application)

**DE 9000132 W 19900226**; AT 90903774 T 19900226; CA 2064038 A 19900226; DE 3922644 A 19890710; DE 59001138 T 19900226;  
DK 90903774 T 19900226; EP 90903774 A 19900226; ES 90903774 T 19900226; JP 50387390 A 19900226